




CLEANING & DEFROSTING
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The appliance is not to be used by persons (including children)
 with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack
 of experience and knowledge, unless they have been givin
supervision or instruction.

the food storage compartment of the appliance, 
of the type of recommended
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only for home use.

NOTICE
Refrigerant (R600a) is flammable. The refrigerant is closed in the 
refrigeration system and it will not leak by usual use. In case of the 
refrigeration system was damaged, do not use electric items 
(include electrical products) or fire equipmentnearby, and open all windows 
to provide good ventilation. Please also contact Shun Hing Electric 
Service Centre Ltd.
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To avoid contamination of food, follow the instructions below.
- Leaving the door open for a long time can cause the temperature 
inside the appliance compartment to rise significantly.
- Regularly clean food contact surfaces and adjacent drains.
- Store raw meat and fish in suitable refrigerated containers to prevent 
them from coming into contact with or dripping onto other foods.
- Two-star frozen food compartments (if available in refrigerators) are 
suitable for storing pre-frozen foods or making ice cream and ice 
cubes.
One-star, two-star and three-star intervals (if any) are not suitable for 

freezing fresh food.
If the refrigerator is left empty for a long time, please turn of f  the 

power, defrost, clean, wipe dry, and keep the door open to prevent 
mold from growing in the refrigerator.
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Shun Hing Electric Service Centre Ltd.,  

accessories

WARNING! When positioning the appliance, ensure the supplycord is 
not trapped or damaged.
WARNING! Do not locate multiple portable socket-outlets orportable 
power supplies at the rear of the appliance.
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WARNING! When using, maintaining, and disposing of this appliance, 
pay attention to the yellow or orange symbol similar to the the left 
(located on the rear panel or compressor). This symbol warns of a fire 
hazard. Flammable materials are present in the refrigerant lines and 
compressor. Keep away from sources of ignition when using, 
maintaining, and disposing of your refrigerator.

Follow the instructions of your local regulations when 
disposing.
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Light

Door
Balconies

Ice Box 
Compartment

Ice Cube Tray x 1pc
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   Accessories List: Egg Tray x 2pcs



WARNING

label

50
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The following graphics are for explanatory purposes. 
The actual shape shall prevail.
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Operation Instruction

CAUTION! Do not place fragile items in the location of the stabilizer bar inside the refrigerator door.
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Ice box compartment is not a freezer compartment. It cannot cool ice cream or food.
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Cleaning & Defrosting

CAUTION

when defrosting, place a dry towel at the bottom of the cabinet to absorb frost water.
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Troubleshooting

CAUTION

Shun Hing Electric Service Centre Ltd.
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身體、感官或精神能力有缺陷或缺乏經驗和知識的人士（包括兒童）

不得使用該設備 ，除非有人對其進行監督或指導。



請勿在設備的食物儲藏室內使用電器，除非它們是製造商

建議的類型。
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僅供家庭使用。



警告！放置設備時，請確保電源線沒有被卡住或損壞。

警告！請勿在本產品後面放置多個可擕式插座或可擕式電源。





2) 如有新鮮食品儲藏室。

警告！放置設備時，請確保電源線沒有被卡住或損壞。

警告！請勿在本產品後面放置多個可擕式插座或可擕式電源。
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信興電器服務中心有限公司

一些配件，例如層架，可以拆除，以獲得更大的存儲量和更低的能耗。



棄置雪櫃時，請依從當地法例的指引。





製冰格x1 

配件：蛋架x2

儲冰室



低於一般

一般



升高 降低

785
848.5 

以下圖形用於說明，請以實際外形為準。
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將裝置接上電源

使用環境特別熱或經常開雪櫃門 機體

蔬果抽屜

此抽屜適合存放水果和蔬菜。它可以自由拉出。

警告! 不要在雪櫃門內的穩定杆位置放置易碎物品。

解凍

冷凍或速凍食品在使用前，可以在冰箱冷藏室或室溫下解凍。

將冷凍食品放在盤子或碗中，以避免在冷藏室解凍時產生冷凝水。

本冰箱不適用於冷凍食品。

層架定位

為了存放不同尺寸的食物或飲料，層架可以放置在不同的高度。

請依照以下步驟調整層架。

步驟 1. 拉出層架。

步驟 2. 選擇合適的位置，將層架按壓到兩個凸起的擋板上，直到完全固定。



放置食物，使空氣可以在其周圍自由流通。

膠

膠

未包裝好的香蕉﹑薯仔﹑洋蔥和蒜頭，不能存放在雪櫃中。
儲冰室是雪櫃的一個間室， 但它並不是一個真正的製冰室，更不能冷藏雪糕，或冷藏其他物品。

出

肉類



冷凝器積聚灰塵會增加能耗。因此，請每年用軟刷或吸塵器仔細清潔電器背面的冷凝器一次。

在除霜時可在櫃內底部放置乾毛巾以吸收霜水。



"0" 其他度數



標稱 升

克

(公斤)

(毫米)(闊x深x高)

(公斤)
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